

# YS-190/210 拉布机

Spreading machine




## 主要装置

- 液晶触控：简易设定拉布长度、方式、数量、速度及段落。
- 布尾感应：布料拉完时控制主机自动停止运作回固定点。
- 切刀装置：切刀和主机可以进行拆装，布料切断时可以布宽设定裁刀行走距离及切断速度。
- 自动布料预松装置：先松布再铺放，保持拉布质量一致性。
- 电眼自动对边装置：在拉布顺序运作过程中自动对边。
- 自动上升装置：可依布料厚度设定上升量，配合拉布。
- 紧急停止装置：于裁床两边设有停机用钢索，做紧急停机。
- 展布装置：可随布料的宽度及张力作有效的展布调整，使拉布不产生皱褶现象。

## Main device

- LCD touch device: easy to set the cloth length, mode, quantity, speed and paragraph.
- Fabric end sensor device: control the machine head when the fabric is pulled off automatically stop working, and automatically return back to the fixed point.
- Cutter device: Cutter and mainframe can be easily disassembled, fabric cutting can be set according to the width of the blade traveling distance and cutting speed.
- Automatic fabric pre-loose device: firstly release of loose fabric, to eliminate tension and maintain the consistency of fabric quality.
- Automatic edge alignment device (Sensor): in the process of operation of the fabric can be keeping edge alignment in right side.
- Automatic lifting device: according to the thickness of the fabric set the amount of rise, with the fabric.
- Emergency stop device: On both sides of the cutting table with stop cable, at any time in any position to pull the cable in active emergency stop function.
- Rewinding device: With the fabric width and tension for effective distribution adjustment, so that the fabric does not produce wrinkles.

## 规格 Specification

型号 MODEL	YS-190	YS-210	
电源电压 POWER SUPPLY	1P/220V		
马达功率 MOTOR CAPACITY	1KW		
拉布宽度 MAXIMUM CLOTH WIDTH	75"/1900	83"/2100	
裁台宽度 TABLE WIDTH	84"/2130	92"/2330	
机器重量 MACHINE WEIGHT	300kgs	360kgs	
布料重量 CLOTH WEIGHT	60kgs max		
布料直径 DIAMETER OF CLOTHS	450mm max		
行走速度 TRAVEL SPEED	90m/min max		
机器尺寸 MACHINE SIZE(LxWxH)	2600×1800×950mm	2800×1800×950mm	
装箱尺寸 PACKING SIZE(LxWxH)	2800×2000×1250mm	3000×2000×1250mm	
净重/毛重 N.W / G.W	570/860kgs	610/970kgs	
拉布高度 LAY HEIGHT	标准型单拉ONE WAY 220mm, 加高300mm 标准型双拉FACE TO FACE 150mm, 加高230mm		
拉布方式 SPREADING METHODS	单向拉布 ONE-WAY SPREADING (FACE UP) 	双向拉布 ZIGZAG SPREADING (FACE TO FACE) 	多段式长短拉布 MULTIPLE LENGTH SPREADING(FACE UP) 



选购件:展布装置  
Option: cloth extension device